
Kære sommerhusejere 
 
Jeg vil gerne på foreningens vegne sige tak til alle jer, der mødte op lørdag den 24. sep. og 
hjalp med at tage badebroerne og tømmerflåderne ind. 
 
Som det blev informeret om på generalforsamlingen, har bestyrelsen 
besluttet, at badebroerne kun blev taget ind indtil den første badetrappe. 
Dette giver stadig mulighed for at “ de seje” kan fortsætte med at bade 
hele året. 
 
Brofagene på det ene sidemodul på hver bro, bliver først taget ind efter 
efterårsferien, så det giver børn/ voksne mulighed for at hygge sig med at 
fange krabber i ferien. 
 
Begge tømmerflåder ligger nu ved vestbroen og skal inden udsætningen til foråret, efterses 
og vedligeholdes.  

 
De to bænke bliver fastgjort på sidste brofag ved den første badetrappe, af hensyn til 
sikkerheden. 
 
I år håber vi ikke at blive udsat for kraftig storm og voldsomt uvejr, der kan gøre skade på 
broerne, som det desværre skete sidste vinter/ forår. 
 
 
Desværre ingen billeder fra 
selve arbejdsdagen.  
 
 
Jeg vil ønske alle et godt efterår hernede i sommerlandet. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Carsten Høyer 
Formand for HS. 
 


